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UYANIKLIĞA GEÇİT YOK
Alara Şefliği, 15 ayrı noktadaki 14 bin metreka-
reden fazla ormanlık alanın işgaliyle ilgili mah-
kemenin verdiği kararı uyguladı. Orman personeli
işgal edilen alanlardaki ağaçları kesip müştemi-
latları yıktı. Orman işletme ilçe genelinde 600’ün
üzerine işgal edilen alan tespiti yapmıştı.    4’TE

Alanya Orman İşletme Müdürlüğü tespiti yapı-
lan ve mahkemenin müsadere kararı verdiği iş-
gallere yönelik önleyici tedbirlerini sürdürüyor. 

İşgalcilere af yok Trafikte ceza yağdı

KURALA UYMAYANA CEZA
Trafikte can güvenliğini tehlikeye düşürenlere
yönelik Alanya Kaymakamlığı koordinesindeki
denetimler hız kesmedi. Jandarma ve polisin
dron, KGYS ve fiziki denetimleri ile 29 araç tra-
fikten men edildi. 534 araç ve sürücüsüne 1 mil-
yon 867 bin 594 lira ceza yazıldı.              3’TE

Alanya’da polis ve jandarma trafikte kural-
sızlığa tolerans göstermedi. Dron destek-
li denetimle 2 günde 1,9 milyon ceza yazıldı.

‘MİKRO MUCİZE’ UYGULANDI
Alanya Eğitim ve Araştırma Hastanesi
Plastik Cerrahisi bölümünde tedavi
gören Özdemir, mikro cerrahi yön-
temle dünya standartlarında 8 saat
süren serbest doku nakli operasyo-
nun ardından sağlığına kavuştu. Plas-
tik Cerrahi Uzmanı Op. Dr. Muham-
met Doğan, hastanın sol bacağından
kopan et parçalarının yerine uyluğun
dış yüzeyinden serbest dokuyu nakli
yaptıklarını söyledi.                   5’TE

İlk doku nakli yapıldı
Motosiklet kazası sonucu sol bacağında 10x15 santimetrelik kemik
açığı oluşan Veysel Özdemir’e Alanya EAH’ta doku nakli yapıldı.

Başhekim Doç. Dr. Yılmaz Güler, Doğan ve
ekibi tebrik etti, Özdemir’e ise şifa diledi

ENİNE BOYUNA TARIM 
Son günlerde Alanya gündemini meşgul eden pestisit ve hal tartışması Alanya Posta Tv’nin sevilen programları 5x5 ve ArtıHaber’de
farklı boyutları ile konuşuldu. ArtıHaber’de Göktepe ‘Alanya tarımına hakaret’ derken, 5x5’de Karagöz ‘Hal yılan hikayesi oldu’ dedi. 

5x5’de Hal tarışmasını yorumlayan Karagöz “On yıllık
bir yılan hikayesi. Milyon euroluk bir yatırım ve yatırım

kaderine terk edilemez. Genel fotoğrafa baktığımda işin man-
tığı Batı’da Konaklı-Payallar birleştirilmiş bir hal yapılabilir. Alan-

ya merkez ile Demirtaş birleştirilip bir hal yapılabilir. Burada bü-
yükşehir belediyesi orta yolu bulmalı’ dedi.  4’TE

‘DOĞU’DAKİ ÜRETİCİYE EZİYET’

Yeni dünya, avokado, keçiboynuzundan son-
ra Alanya’da yeni bir coğrafi işaretli ürün hazırlığı
var. Ziraat Odası Başkanı Göktepe, “Şu anda
Mango’da iyiyiz, ihracat noktasına geldik.
Alanya Mangosu olarak coğrafi işaret almak is-

tiyoruz. 2000 dekara yakın üretim alanımız var” dedi.                   

"ALANYA TARIMINA HAKARETTİR"
Alanya Ziraat Odası Başkanı Göktepe,
“Bitki koruma ürünlerini uygulamadan ta-
rımsal üretim yapabilecek pozisyonda de-
ğiliz ancak ilçemizde üretilen ürünler ra-
hatlıkla tüketilebilir. Çünkü bitki koruma
ürünleri ruhsatlı ve üreticilerimiz bilinçli.
Yemediğimiz ürünü yedirmeyiz” dedi.

"TEK DERDİMİZ PESTİSİTSİZ ÜRÜN"

Alanya’da 25 binin üzerinde üreti oldu-
ğunu ve 3 bin 200 kişinin sadece örtü
altı sebze yetiştirdiğini kaydeden Gök-
tepe, “Pestisit var” diyen arkadaşları-
mızla açık oturum yapmaya varız. Alan-
ya'da üreticiye terörist diyen var bu üre-
ticiye bu reva değildir.’                2’DE

Yeni bir coğrafi işaret hazırlığı 

Anneler Günü’ne sayılır günler
kala, annelerin gönlünü hoş et-
mek için en çok tercih edilen he-
diyelerin başında gelen çiçek

cep yakıyor. En düşük buketin fiyatı 750 TL’den
başlayarak 2 bin TL’ye kadar yükseliyor.  3’TE

Çiçek cep yakacak

Annemizi sevindirelim

Trendyol Süper Lig'in 2024-2025 se-
zonunda son dört maç kaldı. Geride
kalan 34 haftada önce Adana De-
mirspor'un ardından Atakaş Hatays-
por'un küme düşmesi kesinleşirken
küme düşecek diğer iki takımın han-
gi kulüpler olacağı ise merak ediliyor.
Küme düşecek diğer iki ekip için üç
takım aday konumunda bulunuyor.
34'er puana sahip Sivasspor ile Bod-
rumspor ve 35 puana sahip Alan-
yaspor. Bu üç takımdan sadece biri-
si lige tutunabilecek.            11’DE

Hedef ligde kalmak

Alanya Kuzey Çevre-
yolu’nun inşaat halin-
deki ikinci etap tüne-
linden geçen bir kam-
yon şoförü, yolculuğun
1.5 dakika sürdüğünü
paylaştı.              4’TE

1.5 dakika sürdü
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Göktepe'den pestisit açıklaması

‘Alanya tarımına hakaret’
Alanya Posta Tv erkanlarında yayınlanan, Özgür Yılmaz’ın hazırladığı ‘Artı Haber’
programına konuk olan Ziraat Odası Başkanı Tahir Göktepe, üreticinin beklen-
tileri, pestisit krizi ve yeni hal projesine ilişkin merak edilen soruları yanıtladı. 

Topraktan sofraya güvenli gıdanın
tüketiciye ulaşması adına yoğun
çaba gösteren ve destekleri ile

hem üreticinin hem de tüketicinin ya-
nında olan Alanya Ziraat Odası Baş-
kanı Tahir Göktepe ArtıHaber prog-
ramında merak edilenleri tek tek ya-
nıtladı. Konuk Göktepe, üreticinin
desteğe ihtiyaç olduğunu özellikle son
haftalarda pestisit iddiaları ile Alanya
tarımına zarar verildiğini belirtti.

Geçtiğimiz haftalarda don nedeniyle
olumsuz etkilenen ve kayıplar yaşayan
üreticilere desteklerinden ötürü Cum-
hurbaşkanı Erdoğan’a teşekkür ederek
sözlerine başlayan Göktepe şunları
söyledi; 

“Cumhurbaşkanımıza teşekkür edi-
yoruz. Bu hususta üreticilerimiz için
hassasiyet gösterdiler. Ancak tabi bü-
tün üreticileri kapsamadığından dolayı
şu anda hasar tespiti yapılmış, ÇKS’ye
kayıtlı üreticilerimiz olduğundan do-
layı bizim üreticilerimizin dörtte biri
destekten faydalanabilecek. Zaten
onu şu şekilde oluyor, ilçe tarım mü-
dürlüğümüzün ekiplerinin yerinde
yaptığı hasar tespitin ardından kay-
makam beyin başkanlığında komisyo-
numuzda değerlendirip imza atıyoruz.
Bizim sayın cumhurbaşkanımızdan ve
ilgi bakanlığımızdan ricamız şu, sadece
ÇKS’ye kayıtlı olan üyeler değil, çiftçilik
yapan, ziraat odasına kayıtlı olan üye-
lerin tamamının bundan faydalan-
masını istiyoruz. Cumhurbaşkanımız
hassasiyet gösterdi ancak tam kap-
samlı olması üreticilerimiz için daha
faydalı olacaktır” dedi.

“TEK AMACIMIZ 
GÜVENİLİR GIDAYI 

SOFRAYA 
ULAŞTIRMAK”

Güvenilir gıdanın sofraya ulaşması
adına üreticilerin zor şartlar altında
üretmeye devam ettiğini belirten Gök-
tepe, “Üreticilerimiz gece gündüz her
mevsim çalışıyorlar. Tek amacımız
güvenilir gıdayı sofraya ulaştırmak” ko-
nuşan Göktepe, “Bunun için üretici-
lerimize teşekkür ediyorum. İklimde-
ki hissedilir değişiklikleri biz sonuna
kadar yaşadık. Öncelikle Mart ayında sa-
hil bölgesinde örtü altı üretimin yoğun
olduğu bölgede hem uzun süren hem de
çok şiddetli olan bir zirai don geçirdik.
Örtü altı sebzede önlem biraz daha
mümkün. Çiftçilerimiz sobalarını yakıp
günlerce beklediler. Nispeten daha az za-
rarla atlattık. Ancak sonrasında ürüne
zarar vermiş olduğu zararları hissettik.
Özellikle domateste rekolteyi düşür-
me, mühür bırakma gibi şeyleri gördük.
Mart ayındaki don o dönemde yüksek
kesimlerde meyve türlerinde tomur-
cuklar açmış olsa hiçbir şey kalmazdı.
Ancak Şubat’ın 15’inden sonra sıcak-
lıkların yüksek geçmesi  akabinde Nisan
başlarında çiçeklerin açması ve yüksek
kesimleri don vurmasıyla çok büyük za-
rar gördük. Belki en az zararı gören biz
olduk. Diğer illerde hiç ürün kalmadı-
ğını duyduk. Genel başkanımız Şemsi
Bayraktar’da Nisan ayının 15’inden bu
yana sahada sürekli anlattı. Biz devleti-
mizden şunu istiyoruz her bölgede stra-
tejik ürün planlaması yapılması lazım.
Öncelikle hangi bölgede ne kadar ürün
yetiştirilecek, daha sonra bu ürünlerin
ne kadarının hangi pazara sunulacağı
belirlenecek. Mutlaka bir taban fiyat uy-
gulaması lazım. Ürünün en az olduğu
dönemlerde biz birim alandan aldığımız
verim çok sıkıntılı. Dolayısıyla fiyatın 35-
40 TL olması üreticiye bir şey kazan-
dırmıyor. Biz şunu rica ediyoruz her-
kesin hasar tespiti yapılsın, herkese ge-
reken destek verilsin.”

“İLİKLERİMİZE 
KADAR HİSSETTİK”

Tarımda genç neslin tükendiğini söy-
leyen Göktepe, genç nesle teşvik ve-
rilmesi gerektiğini belirterek “Bugün
ülkemiz genelinde üretim yapan üre-
ticinin yaş ortalaması 59 olmuş. Genç
nesil tarıma yönelmiyor, kaçıyorlar. Sı-
cakta soğukta çalışmak istemiyor. As-
lında yeniliği çıkaran genç çiftçilerimiz
yeterli destek verilmediğinden dolayı
uzaklaşıyorlar. Genç çiftçilerimize ya-

pacak olduğu üretime göre destek
verilmeli” dedi. 

“ÜRETİCİMİZ SUYA
ULAŞABİLMİŞ DEĞİL”

2021 yılı pandemi döneminde ciddi su
sorunu yaşandığını belirterek gelen sü-
reçleri değerlendiren Göktepe açıkla-
masında şöyle konuştu; “Pandemi dö-
nemi itibariyle ciddi bir su problemi
Kuraklıkla uğraşıyoruz. Dimçayı böl-
gesinde son hattımız hala hayata ge-
çirilmedi. Mahkeme süreci var.  De-
mirtaş, Yeşilöz, İmamlı tarafına ayrılan
yerde üretici hala bekliyor. Yılların pro-
jesi deniyor, üreticimiz hala suya ula-
şabilmiş değil. Bu hat tamamlanırsa
yeraltı kaynaklarının kullanımı azala-
cak. 90 metre kotun üzerindeki yerler
rahatlayacak. Bu hususta şu anda
çalışan müteahhitimiz, o bölgedeki
çiftçilerimiz elini taşın altına koymak
istiyor. Bir sondajın bugün maliyeti 500
bin TL onun da garantisi yok. Bu yüz-
den üreticiler 100 bin lira vermeye
razı. Diğer husus Yeniköy barajı ile il-
gili sayın Dışişleri Bakanımızın orada
bizlerle birlikte olarak müteahhit fir-
mayla görüşmesinin ardından orada
çalışma devam ediyor. Bizim isteğimiz
Yeniköy barajının bu kış suyla dolacak
şekle getirilmesi. Suyun dolma kap-
asitesinin kontrol altına alınması. Aka-
binde de üreticilerin beklememesi
adına sulama ihalesinin yapılarak üre-
ticiye fayda sağlaması gerekiyor. O
bölgede Yeniköy barajından faydala-
nacak 12 bin 600 dekar alan var.
Özellikle örtüaltı üretimin ve sert çe-
kirdekli tropikal meyve üretimi yoğun
şekilde yapılıyor. Bizler bugün Tanı
Dere, Kargı Çayı gibi bölgelerde küçük
ölçekli göletler oluşturmalıyız. Biz su
fakiri bir bölge değiliz ancak su kıtı bir
bölgeyiz. 2035’lere geldiğimizde ise su
fakiri bir bölge olacağız. Suyun tasar-
ruflu kullanılması, suyu çok isteyen
ürün desenlerinin ekilmemesi gibi
duyumlar da alıyoruz. Zeytin çok kıy-
metli bir ürün ancak biz sadece zey-
tin üretemeyiz. Bu bölgeye adaptas-
yonunu sağlamış, ihracat potansiyeli
yüksek ürünler üretmeliyiz. Suyu-
muz var bu suyu hızla kontrol altına
alıp değerlendirmeliyiz. Alara Çayı’nı
bugün biz cazibesiyle kullanmadığımız
için hem devletimize yük hem de
üreticiye yük. Bu suyu verimli kul-
lanmadığımız için denize gidiyor. 

“ÖNCELİK 
TARIMSAL ÜRETİM”

Öncelik tarımsal üretim. Bunların bir
tanesi girdi maliyetlerinin geri çekil-
mesi bir tanesi de su teminin düşü-
nülmemesi ve Pazar sorunu. Üretici-
nin pazar sorunu olmaması lazım.
Bunların planlamasını yaprak taban fi-
yatını oluşturarak, planlamasını ya-
parak üretmeye gece gündüz hazırız.” 

“İTHALATA MAHKUM 
OLMAMAK İÇİN 
DENGE ŞART”

Geçtiğimiz haftalarda muz fiyatlarıyla il-
gili yaşanan tartışmaya ilişkin konuşan
Göktepe, “O zaman bizim haklı bir ser-
zenişimiz vardı. Bunu komisyoncu ar-
kadaşlar da biliyor. Fiyatın düşük ol-
masından ziyade bize en yakın bölgelerle
arasında 5-6 lira fark olmasından dola-

yı serzenişte bulunmuştuk. Bunu hem
üretici hem komisyoncu olan arkadaş-
larımız da kabul ediyordu. Dolayısıyla
doğru fiyatın Alanya’daki fiyat olduğu-
nu kabul ettirmek için söylemlerimiz
oldu nihayetinde de bu kabul edildi ve
fiyat dengelendi. Orada daha geniş
alanlar, daha düz araziler lojistiğin daha
kolay sağlanmasından dolayı bizim bu-
radaki üreticilerimiz de üretimin hak-
kını veriyorlar. Muz için şu anda isteni-
len seviyede. İthalata da mahkum ol-
mamak için denge şart. Salatalık için de
komisyoncu arkadaşlarımıza, halci ar-
kadaşlarımıza bir söylemimiz yok. Arz ta-
lep dengesinde planlama olmadığın-
dan dolayı arz fazlası var talep kaldır-
mıyor. Dolayısıyla gün geldi 3 liradan ver-
diler. Arkadaşlarımız et ve tırnak gibidir.
Bu işi hep beraber yapacağız. Diğer il-
çelerle Alanya arasında 2-3 lira fark ol-
saydı biz bunu da dile getirirdik. Şu anda
6 TL. Üreticilerimiz 3 TL olunca sök-
meye başladı, bu yüzden biraz azaldı. Se-
zonunda başlamasıyla yavaş yavaş otu-
racak. Birim alandan en çok verim al-
dığımız aylar Nisan ve Mayıs. Ancak bu
bizi kurtarmıyor. Üreticilerimiz maliye-
tin altında fiyat koymayarak en azından
önümüzdeki sezonun hazırlığını yap-
ması lazım.” 

“BİZİM 
ÜRETMEMİZ LAZIM”

Pandemi itibariyle kırsal alanlardaki
tarla fiyatları arttığını ve üreticilerin
mağdur olduğunu dile getiren Gökte-
pe, “Gerçek üretim yapacak olan üre-
ticilerimiz bundan mağdur oldu. Dı-
şarıdan gelen vatandaşlar ve kendi va-
tandaşlarımız burada küçük ölçekli
üretim yapmaya başladı ya da hobi
bahçeleri kurmaya başladılar. O zaman
sadece kayı dışı olan bin tane üretici
odaya dahil oldu. İnşaat furyası çok hız-
lı bir şekilde parladı ve söndü. Burada-
ki en önemli husus şu, imarlı olan ve-
rimli olan bölgelerde tutup inşaat yapıldı.
İnşaat için serasını söken vatandaşları-
mız oldu. Ben buradan üreticilerimize
sesleniyorum, bu verimli bölgelerde
700 rakımdaki bir avokado üretimi ile 30
rakımdaki bir avokado üretimi arasın-
da yüzde 40 verim farkı oluyor. Bizim
üretmemiz lazım” dedi.

ALANYA MANGOSU 
COĞRAFİ İŞARET 
HAZIRLIĞINDA

Yeni dünya, avokado, keçiboynuzun-
dan sonra Alanya’nın tüm paydaşlar-
la birlikte yeni bir coğrafi işaretli ürün
hazırlığında olduğunu belirten Gök-
tepe, “Şu anda biz Mango üzerine gi-
diyoruz. Mangoda hemen hemen ih-
racat noktasına geldik. Alanya Man-
gosu olarak coğrafi işaret almak isti-
yoruz. Zaten muzda Alanya'da başla-
yarak dağılmıştı. Şimdi mangoda Alan-
ya'dan başlıyor. Şu an 2000 dekara ya-
kın üretim alanımız var. Alanya man-
gosunu ilçemize kazandırmak için
mücadelesini yapacağız” dedi.

"ALANYA TARIMINA 
HAKARETTİR"

Alanya’da ürünlerde pestisit tespit
edildi iddiaları ile ülke gündemini
çalkalayan pestisit krizine karşı yanıt
veren Göktepe, “ Pestisit hususu dün-
yanın ve ülkemizin de bir gerçeği.  Pes-

tisit ya da bitki koruma ürünlerini uy-
gulamadan tarımsal üretim yapabile-
cek pozisyonda değiliz.  Bizim ilçe-
mizde tarımsal üretim yapılan özellikle
örtü altı üretimde çok rahat tüketim
yapılabilir. Çünkü hem bitki koruma
ürünleri ruhsatlı hem de kullanılan
bitki koruma ürününün son ilaçlama
ile hasat arasında geçmesi gereken be-
lirli bir süre var.  Bu süreye üreticile-
rimizin hepsi uyuyor. Bundan emin
olabilirsiniz. Ancak üretici bu bitki ko-
ruma ürünlerini kendisi depo etmiyor
ilaç gübre bayilerimizden alıyorlar on-
lar da sürekli denetleniyor. İlçe Tarım
Müdürlüğümüz tarafından üreticile-
rimi, bayilerimiz haller, marketler pa-
zarlar bunların hepsinde analiz yapı-
yorlar. Bugün ulusal düzeyde Alanya'da
ruhsatsız ürün bitki koruma ürünü sa-
tılıyor noktası bu Alanya üreticilerine say-
gısızlıktır, böyle bir şey yok.  Eğer böyle
bir durum varsa Alanya'da kullanıldıy-
sa bunu tespit etmek lazım. Alanya Zi-
raat Odası,Tarım İlçe Müdürlüğü, Hal
Derneği, üreticilerimiz ve pazarcılar
olarak hepimiz şu doğrultudayız. Ke-
sinlikle hiçbir vatandaşımıza hiçbir ço-
cuğumuza pestisitli ürün yedirme ta-
raftarı değiliz.  Öyle bir şey yok zaten mü-
cadelemiz bu doğrultuda. Yemediğimiz
ürünü yedirmeyiz” dedi.

"TEK DERDİMİZ 
PESTİSİTSİZ ÜRÜN 

YETİŞTİRMEK"

“Alanya içerisinde 25 binin üzerinde
üretici var” diyen Göktepe, “Bunun 3
bin 200'ü sadece örtü altı sebze üre-
ticisi.  Bunların hepsine bakma şan-
sımız yok ki zaten böyle bir yetki biz-
de değil. Tarım İlçe Müdürlüğümüz-
de bakanlığımızın direktifleri doğrul-
tusunda gelip bakıyor. “Pestisit var” di-
yen arkadaşlarımıza şunu söylemek is-
tiyorum.  Biz açık oturum yapmaya da
varız.  Özellikle Alanya'da üreticiler te-
rörist şeklinde söylentiler var yazık gü-
nahtır. Bu üreticiye bu reva değildir.
Biyolojik ve biyo teknik yöntemleri yay-
gınlaştırmaya çalışıyoruz bunu üreti-
cilerimizle de konuşuyoruz. Üretici-
lerimiz son ilaçlama ile hasat arasın-
daki süreye uyduktan sonra doğru za-
manda doğru dozajı uyguladıktan son-
ra tüketicilerimizin tamamı hem se-
rada hem de pazarda ürünleri gönül
rahatlığıyla yiyebilirler.  Burada yetki-
li olan tek yer Tarım İlçe Müdürlüğü-
müzdür.  Bir pestisit gerçeğimiz var,
bu doğrultuda biz bunu en aza nasıl in-
direbiliriz onun mücadelesini yapıyo-
ruz.  Bugün insan hastalanıyor anti-
biyotik kullanıyor hayvanlar hastala-
nıyor aynı şekilde tedavi ediliyor. Bizim
amacımız, varsa eğer pestisiti sıfıra in-
dirmek bunun da yeri tarladır bahçe-
dir.Bu gerçeği tarlada çözmemiz lazım.
Pazara, hale, manava, gitmemesi la-
zım. Tarım İlçe müdürlüğümüz sürekli
analiz yapıyor ve yapılan analizlerde
kalıntı olan ürün sayısı yok. Dolayısıyla
bu hususta bizim yetkimiz yok diye du-
yarsız kalamayız. Tarım İlçe Müdür-
lüğümüz analizleri yapıyor bu nokta-

da biyolojik mücadele yöntemleri ile
böcekler salarak, sarı mavi yapışkan tu-
zaklar koyarak, seralarımızı tülleyerek
en aza indirebiliriz. Tarımsal üretim-
de bitki koruma ürünleri kullanılırken
limit altı limit üstü vardır. Limit altı bü-
tün dünya genelinde de ülkemiz ge-
nelinde de kabul edilebilir sınırdadır.
Burada limit altında olan da çıktığın-
da bu tüketilmez diye bir şey yok.  Ama
bizim amacımız zaten limit altı da olsa
kesinlikle pestisitsiz ürün yetiştirmek. Tek
derdimiz derdimiz bu. Bu hususta limit
üstü çıkanlar da doğrudan imha edilmesi
lazım. Bunun için de elbirliği ile daha faz-
la tarlada yerinde analiz yapılması lazım.
Ancak zaten Alanya'daki üreticilerimiz
gerçekten bilinçli en iyi şekilde en temiz
şekilde üretim yapıyorlar. Bugünkü söy-
lemde “Alanya'da zibil gibi yasak ilaç sa-
tılıyor” dediklerinde bu üreticiye en bü-
yük zarardır.  Gelsinler hangi üreticide
buldularsa söylesinler gidip hep beraber
bakalım” dedi.

“HAL BİR AN ÖNCE 
BİTİRİLMELİ”

Yeni halin bir an önce tamamlanma-
sı gerektiğini belirten Göktepe, “Alan-
ya Hali yaklaşık 10 yılın üzerinde ya-
pılmaya başlandı.  Bizim üreticiler ola-
rak beklentimiz var.  Tek noktada bir
fiyat oluşması için zaten ve daha faz-
la tüccarın girmesi için daha fazla ih-
racatçının girmesi için pazarcının gir-
mesi için ve istediği bütün ürün de-
senlerini bulabilmesi için hallerin bir-
leşmesi lazım.  Oraya yatırılan mil-
yonlarca lira var. Bu halin bir an önce
bitmesi lazım. Sayın Muhittin Böcek
başkanımızdan randevu istedik bu hu-
susu görüşeceğiz. Sayın Muhittin Böcek
başkanımızdan ricamız hal hususunda
herkes çıkıp bir açıklama yaparsa bu
defa işin içinden çıkamayız. Halle ilgi-
li biz bütün paydaşlarımızla toplanıp bir
yerde oturup konuşup en başta üreti-
cinin yararına bir karar alınması lazım.
Akabinde diğer paydaşlarımız çok önem-
li. Halcilerimiz içinde halin fiziki yapı-
sı düzeltilmesi lazım. Bugün sundurma
olmayan rampası olmayan yerde hem
üretici istediği şekilde ürününü getire-
mez hem de halci gerekli hassasiyeti
gösteremez. Gerekirse iki dükkan bir-
leştirilebilir. O sebeple bölgedeki fiziki
şartlar sağlanmalı” dedi. 

ÜRETİCİNİN 
TABAN FİYAT TALEBİ

Programın kısa süreliğine konuk ola-
rak katılan üretici Adem Aydınlar’da
üreticinin taban fiyat uygulaması talep
ettiğini belirterek çağrıda bulundu. Ay-
dınlar, “Salatalıktan fiyat olarak ge-
nelde memnunuz. Ancak fiyatlar dü-
şüyor. Bir alt fiyat olsa daha iyi olur. Ba-
zen maliyetin daha altına geliyor. Bir
taban fiyat olsa çiftçi ne üreteceğini ne
kazanacağını bilir. Burada hepimizin
birleşip iyi malı kötü malı ayırıp ona
göre karı hedeflemeliyiz” dedi.

 (SABİHA TATLIYER)

Tahir Göktepe
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Yangın, dün saat 10.30 sıralarında Cikcilli
Mahallesi, Taşbaşı Sokak üzerindeki ma-
kilik alanda çıktı. Alevleri ve yükselen du-

manları görenlerin ihbarı üzerine bölgeye
Antalya Büyükşehir Belediyesi Alanya İtfaiye
Müdürlüğü ekipleri, Alanya Orman İşletme
Müdürlüğü’ne bağlı yangın söndürme aracı ile
Alanya Belediyesi’ne ait su tankerleri sevk edil-
di. Yaklaşık bir dönümlük alanda etkili olan ve
yerleşim yerlerine yakın olan yangına karadan
müdahale eden ekipler, kısa sürede alevleri
kontrol altına alarak soğutma çalışmalarına
başladı. Yangının çıktığı alanın Alanya Alaad-
din Keykubat Üniversitesi’ne tahsisli olduğu,
bölgede çok sayıda arı kovanının yer aldığı ve
bazı kovanların zarar gördüğü belirtildi. Yan-
gının çıkış nedeni henüz belirlenemezken, olay-
la ilgili inceleme başlatıldı. Öte yandan aynı böl-
gede 1 hafta içerisinde üçüncü kez yangın çık-
tığı da öğrenildi.  (ÖZGÜR YILMAZ)

Alanya İlçe Jandarma Komu-
tanlığı ve UKOME görevlileri
tarafından Kestel Mahalle-

si’nde izinsiz yolcu taşımacılığı yapan
servislere yönelik denetimler yapıl-
dı.Yapılan denetimlerde 4925 sayılı
kanun kapsamında 13 araç sürü-
cüsüne 83 bin 420 TL para cezası
uygulandı.  (ÖZGÜR YILMAZ)

Alanya’da jandarma ve UKO-
ME görevlileri tarafından
izinsiz yolcu taşımacılığı ya-
pan servislere yönelik yapı-
lan  denetimlerde 13 araç sü-
rücüsüne 83 bin 420 TL
para cezası uygulandı.

Olay Konaklı Mahallesi’nde meydana geldi. He-
nüz sürücüsü öğrenilemeyen otomobil ile TIR
çarpıştı. Kazada yaralanan olmazken her iki

araçtada hasar meydana geldi. Kazadan dolayı kısa sü-
reki aksayan trafik polis ekiplerinin müdahalesi sonucu
yeniden normal akışına geçti.  (SABİHA TATLIYER)

Alanya’da otomobil ile TIR’ın
çarpışması sonucu maddi ha-
sarlı kaza meydana geldi.

İl Emniyet Müdürlüğü Narkotik Suçlarla
Mücadele ekiplerinin uyuşturucu ile mü-
cadele kapsamında gerçekleştirdiği ça-

lışmalar kapsamında, "Uyuşturucu veya Uya-
rıcı Madde Ticareti Yapmak ve Sağlamak" su-
çuna karıştığı tespit edilen 23 şüpheli gözal-
tına alındı. Adliyeye sevk edilen bu şüpheli-
lerden 13’ü çıkarıldıkları mahkemece tu-
tuklanarak cezaevine gönderildi.

"MÜCADELEMİZ 
SÜRECEK"

Yapılan operasyonlarda toplamda 3 kilo 463

gram metamfetamin, yaklaşık 1 milyon 378
bin kullanımlık dozda sentetik kannabinoid
içeren madde, 1 kilo 485 gram skunk, 1 kilo
400 gram sentetik kannabinoid hammadde-
si, 1 kilo 133 gram esrar, 616 gram eroin, 283
gram kokain, 416 adet sentetik ecza, 10 kök
kenevir bitkisi, 8 adet hassas terazi, 2 tabanca
ve 8 fişek ele geçirildi. Ayrıca suçtan elde edil-
diği değerlendirilen döviz ve yüklü miktarda

Türk Lirası da el konulan materyaller ara-
sında yer aldı. Öte yandan uyuşturucuyla mü-
cadele kapsamında sürdürülen bilgilendirme
faaliyetleri çerçevesinde düzenlenen bir et-
kinlikte, toplam 368 kişiye eğitim verildi. An-
talya Emniyeti, uyuşturucu madde kullanı-
mı ve ticaretine karşı mücadelenin aynı ka-
rarlılıkla süreceğini vurguladı.  

 (ANTALYA VALİLİĞİ BÜLTEN)

EN ÇOK O ÇİÇEKLERİ
TERCİH EDİYORLAR

Alanya genelindeki çiçekçilerde bir
adet gül 150 TL, orkideler ise bin 500
TL’ye alıcı buluyor. Saksı çiçekleri

250 TL’den başlayan fiyatlarla satışa sunu-
lurken, buketler ise 750 TL ile bin TL ara-
sında değişen fiyatlarla raflarda yerini
aldı.Çiçekçiler, Anneler Günü’ne günler
kala taleplerin artmaya başladığını belirtiyor.
Fiyatlardaki artışın büyük ölçüde tedarik ve
nakliye maliyetlerinden kaynaklandığını
ifade eden esnaflar, bu yıl en çok tercih edi-
len çiçeklerin başında klasik güllerin yanı
sıra orkide ve renkli saksı çiçeklerinin gel-
diğini söylüyor.Alanya’daki çiçekçiler, va-
tandaşlara son günü beklemeden siparişle-
rini erkenden vermeleri konusunda da
uyarıda bulunuyor.  (SABİHA TATLIYER)

Makilik alanda yangın
Alanya’da makilik alanda çıkan yangın, ekiplerin müdahalesiyle büyümeden kont-
rol altına alındı. Yangının çıktığı bölgenin Alanya Alaaddin Keykubat Üniversitesi’ne
(ALKÜ) tahsisli olduğu öğrenilirken, alanda bulunan arı kovanları da zarar gördü.

2 günde milyonluk ceza

TIR ile otomobil çarpıştı

A
lanya İlçe Em-
niyet Müdürlü-
ğü tarafından

genel trafik uygula-
maları yapıldı. Yapı-
lan uygulamalarda;
bin 196 araç kontrol
edilirken 509 araç ve
sürücüye 1 milyon
765 bin 214 TL cezai
işlem uygulandı. 29
araç ise trafikten men
edildi. Ekipler ise de-
netimlerin aralıksız
süreceğinin altını çiz-
di.  (SABİHA TAT-
LIYER)

Alanya İlçe Jandarma Ko-
mutanlığı tarafından Ko-
naklı Mahallesi’nde dro-

ne ile trafik denetimi yapıldı.

Yapılan denetimlerde kırmızı
ışık ihlali yapan 5 araca, kask
takmayan 6 motosiklet sürü-
cüsüne, seyir halinde cep te-

lefonu ile konuşan 1 araç ol-
mak üzere toplam 12 araca 18
bin 960 TL cezai işlem uygu-
landı.  (SABİHA TATLIYER)

Kuralsızlara havadan ceza
Alanya’da jandarma tarafından yapılan drone destekli trafik
denetiminde 12 araca 18 bin 960 TL cezai işlem uygulandı.

İzinsiz taşımacılığa geçit yok

Narkotikle mücadele sürüyor

Antalya’da Narkotik Suçlarla Mü-
cadele Şube Müdürlüğü koordi-
nesinde son bir haftada gerçek-
leştirilen operasyonlarda 23 şüp-
heli "uyuşturucu ticareti" suçun-
dan gözaltına alınırken, bunlar-
dan 13’ü tutuklandı. Kent gene-
linde yürütülen kapsamlı denetim
ve takip çalışmalarında, toplam
146 şüpheli yakalanarak hakla-
rında yasal işlem başlatıldı.

13 kişi tutuklandı

Çiçekçilerde
anneler günü telaşı
Anneler Günü geri sayım başladı. Hal böy-
le olunca çiçekçilerde de yoğunluk şimdi-
den başladı. Bir buket çiçek yaptırmanın be-
deli 750 TL ile 2 bin TL'ye kadar yükseliyor.
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“ÜRETİCİYE VAHŞİCE 
BİR SALDIRI”

Programda ilk olarak pestisit id-
diaları üzerinden Alanyalı üreti-
ciler neden hedef alındı? soru-

suna yanıt arandı. Pestisit iddiası ile
Alanyalı üreticiye vahşi bir saldırı ya-
ğıldığını söyleyen Karagöz “Üretimin

nasıl çıktığını bilmeyen vatandaş,
ürünle alakalı herhangi bir hastalık ya
da ilaç kalıntısı ortaya atılınca buna
inanıyor. Burada birisi meydanı boş bul-
muş, çıkmış bir karalama kampanya-
sıyla üreticinin ürününü kötüleyip
kendi ürününü satma gayretinde. Za-
ten bir üretim yapmayan, kötülediği yer-
den ürün satan bir kişiden söz ediyoruz.
Burada Alanyalı üreticiye vahşice bir
saldırı, haksız yere bir saldırı var. Bü-

tün üreticileri zan altında bırakmak hiç
insani bir durum değil’ dedi. 
Ürünün yıkamadan ve soymadan tü-
ketilmediğini kaydeden Karagöz şunları
söyledi: ‘Pestisit meyvenin içinde olmaz.
Yıkanan ürün, kabuğu soyulan ürün
sağlıklıdır. Bitki beslemenin süresi de-
ğişkendir ancak 2-3 gün sürer. Bizim
üreticimiz bu konuda bilinçli ve zaten
bitki besleme ürünleri TC kimlik num-
arasına göre satılıyor. Yani kim nereden
ne aldı, nerede kullandı takipte. Üre-
tici ilaçlamayı hasattan sonra yapar ve
kalıntı kalmaz. Bu tamamen art niyetle
yapılan bir saldırı. Kendine bir alan aç-
mak, açtığı alanda başkasının ürünü-
nü kötüleyip kendi ürününü satmak
çabası. Tarım Müdürlüğü’nden bir
grafik aldık; dünyada pestisit nokta-
sında en iyi ikinci yeriz.”

“HAL KONUSU 
YILAN HİKAYESİNE 

DÖNDÜ”

Programın ikinci bölümünde, on yılı aş-
kın süredir tamamlanamayan Alanya
Toptancı Hal Projesi konuşuldu. Gaye
Coşkun, yeni Alanya Hali konusunda 10
yılda hep aynı tartışmanın yaşandığını
ve sonuca bağlanamadığı söyledi. Hilmi
Karagöz, konuyla ilgili şu değerlendir-
meyi yaptı: “On yıllık bir yılan hikaye-
si. Milyon euroluk bir yatırım ve yatırım
kaderine terk edilemez. Özgür Yıl-
maz’ın Artı Haber programından son-
ra doğu ve batı haller konusunda bir-
birine girdi. Ortak bir yol bulunması ge-
rekiyor ve bunu Antalya Büyükşehir Be-
lediyesi bulmalı. Batıda iki tane hal var,
Payallar ve Konaklı. Alanya merkezde bir
tane, Demirtaş’ta da bir tane. Batıda-
kiler ‘Haller batıda birleştirilsin’ isteni-
yor ama Konaklı ve Payallar dip dibe iki
ayrı hal yapılırken neden birleşmemiş-

ler? Batıda iki hali ayrı açmışsınız şim-
di doğudaki üreticilere ‘burada birleşin’
diyorsunuz. Bu mantığa çok uygun de-
ğil. Demirtaş Alanya’ya 25 km. Yukarı-
daki köylerden 30 km, daha da ileriye
gidersek 50 km. Köyünden çıkan bir
araç 60 km gidip ürününü verip geri dö-
necek. Bu şartlarda doğunun üreticisi
Gazipaşa’ya gider, Türklere gitmez. Ge-
nel fotoğrafa baktığımda işin mantığı;
Batı’da Konaklı-Payallar birleştirilmiş bir
hal yapılabilir. Alanya merkez ile De-
mirtaş birleştirilip bir hal yapılabilir.’ 

SAPADERE KANYONU 
AÇILACAK MI? 

Alanya Belediye Meclisi’nde gündeme
gelen Alanya Belediye Başkanı Osman
Tarık Özçelik’e yönelik tehdit ve Sa-
padere Kanyonu’nda son durum da
konuşuldu. Hilmi Karagöz Başkan
Özçelik’in tehdit edilmesi hakkında
şaşırmadığını söyleyerek ‘Türkiye siya-
setine baktığımız zaman şaşırmamamız
gerekiyor. Türkiye şartlarında benzer dil
sürekli kullanılıyor maalesef. Alan-

ya’dan bakınca bir belediye başkanının
tehdit edilmesi hiç hoş bir durum de-
ğil’ dedi.  Gaye Coşkun Sapadere Kan-
yonu açılmayacak diyen kişinin bu bil-
giyi nereden alarak yaydığının merak
edildiğini belirterek ‘Alanya Belediye Baş-
kanı bu konuda linç edildi. Kim söyle-
diyse; birisi ‘Sapadere Kandyonu açıl-
mayacak’ demiş. Başkan Özçelik ken-
disinin böyle bir açıklamasının olmadı-
ğını söyledi. Gerçekten bu dedikodular
nasıl çıkıyor anlamak zor’ dedi. Alanya
Belediye Meclisi’nde Sapadere Kanyo-
nu’nun son durumu hakkında verilen
bilgiye dikkat çeken Coşkun “Mevcut
haliyle açılması can güvenliği açısından
risk teşkil ediyor, kimse bu riske girmez.
Onarım için ihale şartnamesi hazırla-
nıyor, yasal süreçler tamamlandıktan
sonra tamirat başlayacak. Orada muh-
tarlar ve esnaf işi hızlandırmak için be-
lediyeye destek vermek istemişler. Baş-
kan Özçelik de malzeme alınırsa sade-
ce işçilik ihalesi yapılabileceğini söyle-
miş. Ancak konu öyle bir gündeme gel-
di ki ‘Esnaftan para istedi, telefon fırlattı
falan denildi” şeklinde konuştu. 

 (SABİHA TATLIYER)

‘Hal yılan hikayesi oldu’
Alanya Posta Tv’de Gaye Coşkun ve Hilmi Karagöz’ün hazırlayıp sunduğu 5x5 programında bu hafta üreticileri hedef alan pestisit iddiala-
rı, Alanya’daki hal projesinin akıbeti ve Sapadere Kanyonu üzerinden Belediye Başkanı Osman Tarık Özçelik’e yöneltilen tehdit konuşuldu.

A
lanya genelinde daha önce
tespiti yapılan ve mahke-
menin  verdiği müsadere

kararları uygulanıyor. Alanya
Orman İşletme Müdürlüğü Ala-
ra Şefliğinin yaptığı arazi tara-

masında Okurcalar Mahallesin-
de ki 14 bin 112 metrekarelik 15
ayrı bölüme yönelik işlem ya-
pıldı. Orman işçileri işgalcisinin
diktiği zeytinleri kesti. 

 (ÖZGÜR YILMAZ)

AK Parti Antalya Milletve-
kili Mevlüt Çavuşoğlu,
AK Parti Alanya İlçe Da-

nışma Meclisi programı için
Alanya'ya geliyor. Program
yarın saat 15.30'da İl Başka-
nı Ali Çetin ve bölge millet-
vekillerinin katılımıyla ger-
çekleştirilecek. 

 (HABER MERKEZİ)

Çavuşoğlu
Alanya'ya

geliyor 

Alanya Kuzey Çevreyolu’nun inşaat halindeki
ikinci etap tünelinden geçen kamyon şo-
förü, yolculuğunun 1.5 dakika sürdüğünü

belirtti. Seyir halini video kaydına alan şoför ‘Kes-
tel’den giriş yaptı, Tosmur kavşağından çıktı. Yol-
culuğunun 1.5 dakika sürdüğünü belirterek te-
şekkür eden sürücü “Teşekkürler AK Parti İlçe
Başkanı Mehmet Şarani Tavlı” dedi. 

 (SABİHA TATLIYER)

Alanya Kuzey Çevreyolu’nun inşa-
at halindeki ikinci etap tünelinden
geçen bir kamyon şoförü, yolculu-
ğunun 1.5 dakika sürdüğünü ifade
ederek AK Parti Alanya İlçe Teşki-
latı’na teşekkür mesajı yayınladı.

Tünelde sona yaklaşıldı

Orman işgallerine son
Alanya Orman İşletme Müdürlüğü, or-
manlık alanları işgallerden temizliyor. 

1.5 dakika sürdü

Alanya tarımı masaya yatırıldı
Alanya Belediyesi Tarım ve Hayvancılık Komisyonu tarafından düzenlenen toplantıda, üreticilerin kar-
şılaştığı sorunlara çözüm bulma ve sürdürülebilir tarım politikaları geliştirme konuları ele alındı.

Alanya tarımının öncü isimlerini bir
araya getiren toplantıya Alanya
İlçe Tarım Müdürü Mehmet Rüz-

gar, Belediye Başkan Danışmanı ve Ko-
misyon Başkanı Nazmi Zavlak, Ziraat
Odası Başkanı Tahir Göktepe, Avokado
Üreticileri Birliği Başkanı Hilmi Sevil-
gen, Keçiboynuzu Üreticileri Birliği Baş-
kanı Duran Yılmaz ve Tropikal Meyve
Üreticileri Birliği Başkanı Ali Huddoğlu
ile komisyon üyeleri katıldı. Toplantıda,
Alanya’nın iklimsel avantajlarını daha ve-
rimli kullanarak tarımsal üretimi artır-
ma, üreticilerin karşılaştığı sorunlara çö-
züm bulma ve sürdürülebilir tarım po-
litikaları geliştirme konuları konuşuldu.

"ÖNEMLİ BİR 
ADIM ATTIK"

Tarımın, Alanya için sadece ekonomik de-
ğil, aynı zamanda sosyal bir değer taşıdı-
ğını vurgulayan Komisyon Başkanı Naz-

mi Zavlak, “Tüm paydaşlarımızla birlik-
te Alanya tarımının geleceğini planla-
mak adına önemli bir adım attık. Yerel üre-
ticiyi destekleyerek hem üretimi artırmak
hem de Alanya markasını güçlendirmek

öncelikli hedefimizdir. Toplantımız, Alan-
ya’da tarımın geleceğine yön verecek
stratejilerin belirlenmesi açısından son de-
rece verimli geçti" dedi. 
 (ALANYA BELEDİYESİ BÜLTEN)

Mevlüt Çavuşoğlu



Arıkan’a 
önemli görev
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Hasta Özdemir, 8 saat süren ame-
liyat sonunda eski sağlığına ka-
vuştu. Geçirdiği trafik kazası

sonrası Acil Servise kaldırılan Veysel Öz-
demir’in sol bacağında kemiğine kadar
deri ve deri altı dokuda büyük hasar ile
tibia şaft kırığı meydana geldi. Hastanın
durumu ortopedi hekimi tarafından de-
ğerlendirildi. Daha sonra, bacağında
10X15 cm’lik kemik defekti bulunan
hastaya Plastik Cerrahi Uzmanı Op. Dr.
Muhammet Doğan tarafından doku
nakli operasyonu planlandı. Plastik
Cerrahi Uzmanı Op. Dr. Doğan, zor bir
ameliyata imza atarak hastanede ilk kez
uygulanan mikro cerrahi yöntemiyle
hastanın sol bacağından kopan et par-
çalarının yerine uyluğun dış yüzeyinden

serbest dokuyu nakil etti. Başarılı geçen
ameliyat sonrasında Veysel Özdemir’in
ilk ziyaretçileri ise hekimi Op. Dr. Mu-
hammet Doğan ve Başhekim Doç. Dr.
Yılmaz Güler oldu. 

"VATANDAŞLARIMIZA
HİZMETE DEVAM"

Hastanede ilk kez yapılan operasyon
hakkında bilgi veren Op.  Dr. Doğan,
”Bu ameliyat sadece büyük merkez-
lerde yapılmakta olup bölgemizde ise ilk
defa yapıldı. Hastamız bize başvurdu-
ğunda diz ekleminin altında büyük ba-
cak kemiğinde açık bir kırığı vardı. Sol
bacağında 10*15 cm’lik kemik açıklığı

olan bir doku defekti mevcuttu. Bu böl-
ge onarımı zor bir yerdir. Özellikle ile-
ri mikro cerrahi gerektiren ameliyatlar
yapmak gerekiyor. Bizde hastamıza
bunu yaptık.  Mikro cerrahi ve teknik
detaylar gerektiren ameliyatımız yak-
laşık 8 saat sürdü. Yara yerinden tüm
ölü dokular temizledik. Uyluğun dış yü-
zeyinden serbest doku alarak defektif
bölgeye transfer ettik. Hastamızın ame-
liyatı gayet başarılı geçti. Transfer etti-
ğimiz doku canlılığını koruyor. Plastik
Cerrahisi kliniği olarak hastanemizin
güçlü alt yapısıyla dünya standartla-
rında bu tür özellikli ameliyatları ya-
parak bölge insanımıza hizmet etmeye
devam edeceğiz" ifadelerine yer verdi.  

 (HABER MERKEZİ)

Eğitim Araştırma Hastanesi'nde bir ilk daha 

Mikro cerrahi yöntemle doku nakli
Alanya Eğitim ve Araştırma Hastanesi Plastik Cerrahisi hekimi bir ilke imza attı. Motorsiklet kazası sonucu sol ba-
cağında 10x15 santimetrelik kemik açığı oluşan 56 yaşındaki Veysel Özdemir’e, Alanya Eğitim ve Araştırma Has-
tanesi’nde ilk kez yapılan mikro cerrahi yöntemle dünya standartlarında serbest doku nakli operasyonu yapıldı. 

Küçük ve Orta Ölçekli İşlet-
meleri Geliştirme ve Destek-
leme İdaresi Başkanlığı

(KOSGEB) proje desteği ile 15
Ekim 2024 tarihinde Alanya Ala-
addin Keykubat Üniversitesine
(ALKÜ) Kestel Yerleşkesine kurulan
Alanya TEKMER, faaliyetlerini tüm
hızıyla sürdürüyor. Bölge ekono-
misine katkı sağlamak amacı taşı-
yan Alanya TEKMER tarafından, gi-
rişimcilik ekosistemine katkı sun-
mak adına “Girişimcilik Bilgilen-

dirme Semineri” düzenlendi. Alan-
ya TEKMER Konferans Salonu’nda
yapılan girişimciler, yatırımcılar ve
iş dünyasının temsilcilerinin bu-
luştuğu seminere ALKÜ Rektör
Yardımcısı Prof. Dr. Atıf Bayra-
moğlu, KOSGEB Antalya Müdürü
Dr. İbrahim Uğur Erkış, KOSGEB
KOBİ Uzmanı Güneş Ulutürk,
Alanya TEKMER Müdürü Doç. Dr.
Bertan Beylergil, Müdür Yardımcı-
sı Doç. Dr. Murat Aksel, BAKA
Alanya Temsilcisi Oğuzhan Ata-

man ve akademisyenler katıldı.

GİRİŞİMCİLERE
DESTEK 

PROGRAMLARI 
DETAYLARIYLA 

ANLATILDI

KOSGEB Antalya İl Müdürü Dr. İb-
rahim Uğur Erkış'ın konuşmacı ol-
duğu ve KOSGEB KOBİ Uzmanı
Güneş Ulutürk'ün katılımıyla dü-
zenlenen Girişimcilik Bilgilendirme
Semineri; bölgedeki girişimciler,
yatırımcılar ve iş dünyası temsilci-
leri tarafından ilgiyle karşılandı.
Geniş bir katılımla gerçekleşen se-
minerde KOSGEB'in girişimcilere
sunduğu mevcut destek programları
ve güncel çağrılar hakkında detay-
lı bilgiler aktarıldı. KOSGEB Antal-
ya Müdürü Erkış, özellikle şirket
kurmayı planlayan bireyler ile iş-
letmesini büyütmek isteyen KO-
Bİ'lerin başvurabileceği destek tür-
lerini örneklerle anlattı. Seminerde
ele alınan başlıca konular arasında
“Geleneksel Girişimci Destek Prog-
ramı”, “İleri Girişimci Destek Prog-
ramı”, “AR-GE, ÜR-GE ve İnovasyon
Destek Programı” ve “İşletme Geliş-
tirme Destek Programı” gibi KOS-
GEB’in sunduğu çeşitli fırsatlar yer

aldı. Katılımcılara; bu desteklerden
nasıl yararlanabilecekleri, başvuru sü-
reçlerinde dikkat edilmesi gereken
hususlar ve başarılı başvuru örnek-
leri hakkında bilgiler verildi. Ayrıca se-
minerde girişimcilik kültürünün
önemi vurgulandı ve katılımcılar,
seminerin ardından bire bir soru sor-
ma imkânı bularak kendi girişim fi-
kirleri ve projeleri hakkında bilgi
edindiler. Alanya TEKMER yetkilile-
ri, bu tür bilgilendirici etkinliklerin
hem girişimciliği teşvik etmek hem
de bölgedeki iş dünyasının kamu des-
teklerine erişimini artırmak açısın-
dan büyük önem taşıdığını belirtti.
Alanya TEKMER tarafından önü-
müzdeki dönemde benzer etkinlik-
lerin sıklıkla devam edeceği de du-
yuruldu.  (ALKÜ BÜLTEN)

"BU HUKUKSUZLUK 
SON BULACAK"

B
ir süredir Alanya kamuoyunda ismi Za-
fer Partisi ile anılan, vatandaşlar ta-
rafından İlçe Başkanlığı kesin gö-

züyle bakılan Arıkan şunları söyledi;  

“Biz MHP’den Genel Başkanımız Sayın
Ümit Özdağ ile birlikte ayrıldık, İYİ Parti’yi
yine birlikte kurduk. Zaman bize hep aynı
şeyleri gösterdi, neredeyse aynı aksiyonları
aldık. Şahsım ve yol arkadaşlarım adına hiç-
bir zaman parti siyasetini ön planda tut-
madık. Bizim için hep önemli olan idealle-
rimiz ve Türk Milliyetçiliğinin kutsalı olan
Türklük Davası oldu. Geldiğimiz noktada
gördük ki istibdat rejiminin haksızlık ve hu-
kuksuzluğu karşısında öz yurdumuzda ga-
rip, öz vatanımızda parya konumuna geldik.
Tabi ki bu hukuksuzluk karşısında istedik-
leri gibi korkmak yerine, gövdemizi taşın al-
tına koyarak bir yola girdik. Sayın Özdağ hu-
kuksuzca cezaevinde tutulsa da artık bizim
hiçbir zaman vazgeçmeyeceğimiz, nöbetçisi
olacağımız bir siyasi partimiz, bir Türk Mil-
liyetçiliği merkezimiz var. Dün, “kahrolsun
istibdat, yaşasın hürriyet” diye haykıran İt-
tihatçılık mirası, yedi düvele diz çöktürmüş
Mustafa Kemal Atatürk kararlılığı ile bugün
Türk Milliyetçiliğinin Türk siyasetinde her
daim var olacağının tapusu olan, Türk Gen-
çliğinin etrafında kenetlendiği Genel Baş-
kanımız Sayın Ümit Özdağ’ın bedenimiz, ru-
humuz ve kalbimizle yanındayız.  Beni bu
göreve olurları ile layık gören başta Genel
Başkanımız olmak üzere, Genel Başkan Ve-
kilimiz Sayın Prof.Dr. Ali Şehirlioğlu, Teşki-
lat İşleri ve Mahalli İdareler Politikalarından
Sorumlu Genel Başkan Yardımcımız, kıy-
metli ağabeyim Musa Ertuğan ve her daim
birlikte hareket ettiğimiz hem can hem de
gönül dostu ekip arkadaşlarıma teşekkür
ederim.  Bu hukuksuzluk elbet son bulacak,
Zafer bizim olacak! Bu kutlu yolda üzeri-
mize düşen her vazifeyi layıkıyla yapma ka-
rarlılığından asla vazgeçmeyeceğiz." 

 (HABER MERKEZİ)

İş dünyası ALKÜ'de buluştu
ALKÜ Kestel Kampüsü içindeki Alanya TEKMER öncülüğünde KOSGEB Antalya Müdürü Dr. İbrahim Uğur Erkış'ın katılı-
mı ile yatırımcı, girişimci ve iş dünyası temsilcilerine yönelik “Girişimcilik Bilgilendirme Semineri” gerçekleştirildi. Semi-
nerde KOSGEB'in girişimcilere sunduğu mevcut destek programları ve güncel çağrılar hakkında detaylı bilgiler aktarıldı.

Genel kurula Alanya’dan da güçlü bir katılım
sağlandı. Alanya’yı temsilen, Kızılay Alanya
Şube Başkanı Mehmet Dikici, Kadın Kolla-

rı Başkanı Gülizar Altay ve Gençlik Kolları Başka-
nı Ahmet Dere'de katılım sağlayarak destek verdi.
Genel kurulda Kızılay’ın geçmiş döneme ait faali-
yet raporları değerlendirilirken, önümüzdeki dö-
neme dair stratejiler ve projeler de ele alındı Şube
Başkanı Mehmet Dikici, genel kurul sonrası yap-
tığı paylaşımda genel kurulun herkes için hayırlı ol-
masını diledi ve Alanya’daki çalışmaları daha ileriye
taşıyacaklarını dile getirdi.  (SABİHA TATLIYER)

Türkiye’nin köklü yardım ku-
ruluşlarından Kızılay’ın 105’inci
Genel Kurulu, Ankara’da yoğun
katılımla gerçekleştirildi. 

Kızılay Alanya
Genel Kurula katıldı 

Gerçekleşen ziyarette, Kızılay’ın Alan-
ya’daki faaliyetleri ve yürütülen sosyal
yardım projeleri hakkında Milletveki-

li Çokal’a bilgi verildi. Ziyaret sonrası açıkla-
ma yapan Başkan Dikici, “Gazi Meclisimiz-
de bizleri misafir eden, nazik ev sahipliği ve
Kızılay’ımıza verdiği candan destek için Sa-
yın Vekilimize teşekkür ederiz” dedi. Millet-
vekili Dr. Tuba Vural Çokal’ın da Kızılay’ın ça-
lışmalarını yakından takip ettiğini belirten Di-
kici, “Kamu yararına yürüttüğümüz bu kut-
sal görevde, devlet büyüklerimizin desteğini
yanımızda hissetmek bizlere güç veriyor” ifa-
delerini kullandı.  (ÖZGÜR YILMAZ)

Kızılay Alanya Şube Başkanı Mehmet
Dikici, beraberindeki heyetle birlikte
AK Parti Antalya Milletvekili Dr. Tuba
Vural Çokal’a Türkiye Büyük Millet
Meclisi’nde iade-i ziyarette bulundu.

Kızılay Alanya’dan
Vekil Çokal’a ziyaret

İYİ Parti kurucularından, geçmiş dönemde
sırası ile İl Başkan Yardımcılığı, Alanya İlçe
Başkanlığı, İl Başkan Vekilliği görevlerinde
bulunmuş Alanya’nın genç siyasetçisi Al-
per Arıkan, Zafer Partisi Teşkilatlardan So-
rumlu Genel Başkan Yardımcısı Musa Er-
tuğan’ın danışmanı olarak göreve başladı. 
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ETHEM 
KAYGISIZ

YAŞAMAK 
NEYE YARAR

Olanca  ümitlerim, her gün  yok oluyor

Gönül  yaralarım azdı, rengim  soluyor 

Damarlarım da kurudu, kanım donuyor

Yaşamak neye yarar seninle olmazsam

Bana  çare  olmuyor,  tutarsız  aşkımız

Günler geçtikçe bitiyor, aşka saygımız

Bilmem ne  zaman bitecek  ayrılığımız 

Yaşamak neye yarar benimle olmazsan

Senden  ayrıldığımda, yüreğim yanıyor

Dayanmıyor  kalbim, için, için  kanıyor

Gel  gör  gözlerimi, kimin  için  ağlıyor

Yaşamak neye yarar,benimle olmazsan

İnan dayanamaz  oldum, uzak  kalmana

İhtiyacım  var,  bağrına  basıp  sarmana

Değer miydi ki hiç, beni böyle yormana

Yaşamak neye yarar,yanımda olmazsan        

Antalya OSB Bölge Müdürlüğü ta-
rafından gönüllülük esasıyla ha-
zırlanan ve çevresel performans

göstergelerini içeren 2024 Yılı Sera
Gazı Emisyon Raporu, Türk Standart-
ları Enstitüsü (TSE) tarafından doğ-
rulanarak resmi belgeye bağlandı.

ÜST ÜSTE 3 YIL

Üç yıl üst üste doğrulama alan Antalya
OSB Bölge Müdürlüğü, bu yönüyle
Türkiye’de çevresel şeffaflık ve ku-
rumsal sürdürülebilirlik açısından öncü
OSB’ler arasında yer aldı. Denetimler,
17-18 Nisan 2025 tarihlerinde TSE
Muayene ve Gözetim Merkezi Başkan-
lığı tarafından gerçekleştirilirken, Sera
Gazı Emisyon Beyanı 22 Nisan 2025 ta-
rihinde resmi olarak doğrulandı.

EMİSYONLARDA 
DİKKAT ÇEKEN 

DÜŞÜŞLER

Antalya OSB Bölge Müdürlüğü’nün

2024 yılı Sera Gazı Emisyon Raporu’nda
dikkat çeken en önemli başlıklardan biri,
önceki yıla kıyasla birçok alanda sağla-
nan sera gazı emisyon düşüşleri oldu.
En belirgin iyileşme, ürün imalatı kay-
naklı emisyonlarda yaşandı. Bu kate-
goride yer alan sera gazı emisyonların-
da 2023 yılına oranla yüzde 64 oranın-
da azalma gerçekleşti.

ARAÇ YAKIT 
EMİSYONLARI DA 

DÜŞTÜ

Araç yakıtlarından kaynaklı emisyon-
larda da azalma dikkat çekti. Bu kate-
goride yer alan sera gazı emisyonların-
da yüzde 20 oranında azalma oldu. Bu
gelişme, Antalya OSB Bölge Müdürlü-
ğü bünyesinde sürdürülen yakıt opti-
mizasyonu ve araç kullanımında ve-
rimlilik artırıcı uygulamaların etkili ol-
duğunu ortaya koydu. İş seyahatlerinden
ve konaklamalardan kaynaklı emisyon-
lar ise 2023 yılına göre ciddi bir iyileşme
gösterdi. 2024 yılında bu kategoride yer
alan sera gazı emisyonlarında yüzde
84,65 oranında azalma sağlandı. Bu
düşüş, dijital toplantıların yaygınlaşma-
sı ve çevre dostu ulaşım tercihlerinin art-
masıyla ilişkilendiriliyor. Benzer şekilde,

personel servis taşımacılığından kaynaklı
emisyonlarda küçük de olsa bir iyileşme
kaydedildi ve yüzde 1,72 oranında emis-
yon azalımı sağlandı.

BELGELİ 
ÇEVRECİ OSB

Antalya OSB Bölge Müdürlüğü, TS EN
ISO 14064-1:2019 standardına uygun
olarak hazırlanan bu raporun yanı sıra,
daha önce TS EN ISO 50001 Enerji
Yönetim Sistemi, TS EN ISO 14001
Çevre Yönetim Sistemi, TS ISO 46001
Su Verimliliği Yönetim Sistemi ve
TSE Gümüş Seviye Yeşil OSB belge-
lerini de alarak çevre dostu yapısını pe-
kiştirdi. Antalya OSB Yönetimi bu
belgelere sahip olarak ve sera gazı
emisyon oranlarında toplamda yüzde
50.33 oranında bir azalma sağlayarak
yalnızca yasal uyumu değil, aynı za-
manda çevresel liderlik vizyonunu da
ortaya koymuş oldu.

“HEDEF DEĞİL, 
SORUMLULUK”

Sürdürülebilirlik vizyonunu bir adım
daha ileriye taşıyan Antalya OSB Yö-
netim Kurulu Başkanı Hasan Ali Gönen,

yapılan çalışmalarla ilgili olarak şu ifa-
deleri kullandı; 
“Bu yıl üçüncü kez hazırladığımız
Sera Gazı Emisyon Raporumuzda be-
yan ettiğimiz sera gazı emisyon düşüş
oranı, Antalya OSB olarak çevreye
verdiğimiz değerin ve bu konuda yü-
rüttüğümüz stratejik çalışmaların so-
mut bir çıktısıdır. Her alanda olduğu
gibi çevresel sürdürülebilirlikte de ör-
nek OSB olma misyonumuzu sürdü-
rüyoruz. Karbon salımındaki bu önem-
li düşüş, ekiplerimizin özverili çalış-
maları, sanayicilerimizin katkısı ve
teknolojiyi doğru kullanan altyapımız
sayesinde mümkün oldu. Hedefimiz,
gelecek nesillere daha yaşanabilir bir
dünya bırakmak.”

GELECEĞE YÖNELİK
STRATEJİK ADIMLAR

Antalya OSB Bölge Müdürlüğü’nün,
2025 ve sonrasında da sürdürülebilir-
liği merkeze alan stratejilerine devam
edeceğini belirten Gönen, emisyon iz-
leme sistemlerinin güçlendirilmesi, ye-
nilenebilir enerji kullanımının artırıl-
ması ve atık yönetimi gibi alanlarda yeni
projeler hayata geçirileceğini söyledi. Gö-
nen; “Antalya OSB, çevreye duyarlı
üretim, enerji verimliliği, su yönetimi ve
toplumsal sorumluluk alanlarındaki
çalışmalarıyla Yeşil OSB uyum kriter-
lerini sağlamada örnek bir yapıya sa-
hiptir” dedi.  (HABER MERKEZİ)

Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin or-
tağı olduğu ve Avrupa Birliği Sivil Ka-
tılım Hibe Programı’ndan hibe al-

maya hak kazanarak başlatılan projeyle or-
man içerisindeki atıklardan kaynaklanan
yangınların toplum temelli çözümler ile az-
altılması ve ormanlarda atık yönetiminin,
paydaşların diyaloğu ile iyileştirilmesini he-
defliyor. Büyükşehir Belediyesi Hizmet
Binasında düzenlenen toplantıya, Antalya
Büyükşehir Belediyesi Başkan Danışma-
nı Çevre Yüksek Mühendisi Lokman Ata-
soy, Biyo mühendis ve Doğa Farkındalığı
Uzmanı Hüseyin Çağlar İnce, Doğu Ak-
deniz Araştırma Derneği Yönetim Kurulu
Üyesi ve Çukurova Üniversitesi Öğretim
Görevlisi Gökhan Erdem, Büyükşehir ve
ilçe belediyelerin temsilcileri, kamu kurum
ve kuruluş temsilcileri, akademisyenler ve
STK temsilcileri katıldı.  

TÜRKİYE’YE ÖRNEK
OLACAK BİR PROJE  

Toplantının açılış konuşmasını yapan An-
talya Büyükşehir Belediyesi Başkan Da-
nışmanı Lokman Atasoy, “Büyükşehir ola-
rak çok önemli bir toplantıya ev sahipliği
yapıyoruz. Avrupa Birliği Destekli ve Bir-
leşmiş Milletler Kalkınma Programının uy-
guladığı Antalya Büyükşehir Belediyesi
ve Doğu Akdeniz Araştırma Derneği iş-
birliğiyle hayata geçirilen toplantının il-
kinde buluştuk. Bir yıl boyunca sürecek
saha inceleme, anket çalışmaları ve mü-
zakere toplantılarıyla projeyi yürütece-
ğiz. Antalya yüzde 57’lik ormanlık alan
miktarı ile Türkiye’nin en fazla ormanlık
alanına sahip. 2021 yılındaki Manavgat or-
man yangınıyla yaşadığımız acı tecrübemiz
var. Sekiz vatandaşımız hayatını yitirdi,
ağaçlar, yaban hayatı, endemik türler, ta-
rım arazileri birçok şeyi kaybettik. Antal-
ya Büyükşehir Belediyesi olarak orman
yangınları konusunda neler yapmamız
gerektiğini ve kapasitemizi arttırmamız ko-
nusunda çalışmalar yaptık. Muhittin Bö-
cek Başkanımızın öncülüğünde Antalya it-

faiyesinin personel,
ekipman ve eğitim
olarak güçlendiril-
mesi, vatandaşın bi-
linçlendirilmesi,
STK’lar ile işbirlik-
leri ve ormanlık
alanların arttırıl-
ması gibi konularda
çalışmaları aksat-
madan yürütüyo-
ruz” diye konuştu. 

ATIKLAR YANGINI 
TETİKLİYOR 

Biyo mühendis ve Doğa Farkındalığı Uz-
manı Hüseyin Çağlar İnce de Antalya’nın
çok değerli bir coğrafyada bulunduğuna
dikkat çekerek, “Bu topraklarda yüzyıllarca
birçok medeniyet yaşam buldu çünkü su
kaynakları, habitatlar ve zengin biyoçe-
şitliliğe sahip. Bu kapsamda ormanların ko-
runması çok önemlidir. Projenin temel he-
deflerinden biri Antalya’da orman yan-
gınlarına sebep veren unsurlardan biri olan
katı atıkları azaltmaktır. Toplantıda hede-
fimiz sorunları ele alarak, çözüm öneri-
leriyle ortak bir akıl oluşturmak. Hep bir-
likte ormanlarımızı daha güvenli ve sağlıklı
bir gelece taşıyalım” diye konuştu.

GENÇLERE 
FARKINDALIK İÇİN 
ATIKSIZ FESTİVAL 

Orman içindeki atıkların büyük sorunla-
ra yol açtığına değinen Doğu Akdeniz
Araştırma Derneği’nden Gökhan Erdem
de şöyle konuştu, “İlk müzakere masasında
buluştuk. Ormanlardaki katı atıkların
yangınlara sebebiyetiyle ilgili bir sorundan
yola çıkarak bunun azaltılmasına yönelik
paydaş diyaloğu gerçekleştirildi. Orman-
daki atıkların neden biriktiğini ve bunla-
rın çıkartılması için nasıl bir iş akışının ol-
ması ve sonucunda atıkların ormandan az-
altılması gerektiğini konuştuk. Müzakere
masasında konularından biri de atıkların
neden biriktiğini anlamak. Bunula ilgili
saha araştırmaları ve uzman görüşleri alı-
narak dünya üzerindeki iyi ve kötü ör-
nekleri üzerinde değerlendirme yapılacak.
Toplumsal bir farkındalık yaratmak için de
“Atıksız Festival” etkinliği düzenleyeceğiz.
Atıksız bir piknik nasıl yapılır, atıksız şekilde
ormanda nasıl vakit geçirilir bunu genç ku-
şaklara gösterebilmek için etkinlik dü-
zenleyeceğiz.”  (ANTALYA BB BÜLTEN)

Kepez Be-
lediyesi,
19 Mayıs

A t a t ü r k ’ ü
Anma, Gençlik
ve Spor Bayra-
mı dolayısıyla
gençlere özel
dopdolu bir et-
kinlik progra-
mı hazırladı.
Bu kapsamda,
Türk rap mü-
ziğinin sevilen
isimlerinden
Gazapizm, 18
Mayıs Pazar akşamı Kepezli
gençlerle buluşacak. Konser,
saat 21.00’de Dokumapark ar-
kasındaki otopark alanında ger-
çekleştirilecek. Belediye tara-
fından düzenlenen etkinlikte,
gençler bayram coşkusunu do-
yasıya yaşayacak.

BAŞKAN 
KOCAGÖZ’DEN 

DAVET

Kepez Belediye Başkanı Mesut

Kocagöz, tüm gençleri ve va-
tandaşları bu anlamlı etkinliğe
davet etti. “19 Mayıs, Gazi Mus-
tafa Kemal Atatürk’ün gençliğe
armağan ettiği çok özel bir
gündür. Biz de Kepez’de bu
anlamlı günü gençlerimizle bir-
likte kutlamaktan büyük mut-
luluk duyuyoruz. Gazapizm
konseriyle gençliğin enerjisini
sahneye taşıyacağız. Tüm hal-
kımızı bu coşkuya ortak olma-
ya davet ediyorum” dedi. 

 (KEPEZ BELEDİYESİ 
BÜLTEN)

Olası afetlere karşı dirençli bir top-
lum oluşturmayı hedefleyen Kepez
Belediyesi, mahalle mahalle “Temel

Afet Farkındalık Eğitimleri” veriyor. Eği-
timlerin ilk durağı, Duraliler Mahallesi
oldu. Mesude İnan Anaokulu’nun salo-
nunda gerçekleştirilen eğitime mahalle sa-
kinleri yoğun ilgi gösterdi. Kepez Beledi-
yesi Afet İşleri Müdürü Hatice Yıldırım’ın
sunumuyla gerçekleştirilen eğitimlerde,
afetlerin ne zaman ve nerede olacağının
öngörülemediği vurgulanarak, hem doğal
afetlere hem de insan kaynaklı afetlere
karşı hazırlıklı olmanın hayati önem ta-
şıdığı anlatıldı. Mahalle sakinlerine afet ön-
cesi, sırası ve sonrasında yapılması gere-
ken doğru davranışlar detaylı şekilde ak-
tarıldı. Afet sırasında tehlikeli olabilecek
alanlar, evlerde alınabilecek basit ama et-
kili önlemler, afet risklerini azaltma yön-
temleri, tahliye ve toplanma alanlarının bi-
linmesi gibi konular eğitimin ana başlık-
ları arasında yer aldı. Ayrıca acil durum
çantası hazırlığı, temel ilk yardım bilgile-
ri ve afet anında ihtiyaç duyulacak mal-
zemeler hakkında bilgilendirme yapıldı.

Duraliler Mahalle Muhtarı Erol Bakırcı, bu
eğitimin ilk durağının mahalleleri olma-
sından büyük memnuniyet duyduklarını
belirterek, Kepez Belediye Başkanı Mesut
Kocagöz’e teşekkür etti. Kepez Belediye-
si Afet İşleri Müdürlüğü tarafından yü-
rütülen bu çalışma ile bireylerden başla-
yarak toplum genelinde afet bilincinin ar-
tırılması ve Kepez’in afetlere karşı daha di-
rençli bir ilçe haline getirilmesi hedefle-
niyor.  (KEPEZ BELEDİYESİ BÜLTEN)

Antalya OSB'den sevindiren rakam
Antalya Organize Sanayi Bölgesi Yönetimi, sürdürülebilirlik ve çevresel sorumluluk alanındaki kararlı
duruşunu bir kez daha belgeledi. 2024 yılında sera gazı salımında yüzde 50’yi aşan azalma gerçekleşti.

Hasan Ali Gönen

Afetlere farkındalık eğitimi
Kepez Belediyesi, olası afetlere karşı hazırlıklı bir toplum oluşturmak ama-
cıyla ilçenin 68 mahallesinde “Temel Afet Farkındalık Eğitimleri” başlattı.

Kocagöz’den 19 Mayıs armağanı
Türk rap müziğinin sevilen ismi Gazapizm, 18
Mayıs Pazar günü saat 21.00’de Dokumapark
arkasındaki otopark alanında sahne alacak.

Büyükşehir envanterini güçlendiriyor
Büyükşehir Belediyesi ile Doğu Akdeniz Araştırma Derneği’nin ortaklaşa
yürüttüğü “Orman Yangınlarında Atıkların Rolü: Topluluk Temelli Farkındalık
ve Çözüm Stratejileri” isimli projenin ilk müzakere toplantısı düzenlendi. 
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1) Çıplaklı Mah. yeni 2+1 3.650.000 TL
2) Çıplaklı Mah. yeni 4+1 dubleks 5.750.000 TL 
3) Cikcilli Mah. İmamhatip okulu yanı 2+1 2.600.000 TL
4) Mahmutlar’da 1+1 yeni 75.000 €
5) Mahmutlar Mah. yeni binada 1+1 site içi 3.000.000 TL
6) Zimbitlik spor sahası batısı 2+1 havuzlu 165.000 €
7) Alanyum arkasında 2+1 site içi 150.000 €
8) Mahmutlar’da site içi full aktiviteli 3+1 190.000 €
9)Kadıpaşa Mahallesi 8 daireli bina satılık 2.000.000 €
10) Başkent Hastanesi civarı 3+1 (ofis olabilir) 225.000 € 

1) Avsallarda 280 m2 dükkan 390.000 €
2) Çevreyolu kenarı 3 katlı 200 m2 dükkan  230.000 €
3) Atatürk evi arkasında 130 m2  150.000 €
4) 25 mt yol altında Cuma Pazarı civarı 230 m2 500.000 €
5) Cuma Pazarı üstünde 30 m2 100.000 € 

1) Güzelbağ Mahallesi 900 m2 imarlı arsa 1.600.000 TL
2) Alanya Uğrak Mah. 50 dönüm muz ve avakadoluk 2.000.000 €
3) Elikesik Mah. yat limanı civarı 1000 m2 bahçe 125.000 €
4) Oba Stadyum güneyi 1680 m2 350.000 €
5) Bektaş’ta 3260 m2 villalık arsa 1.250.000 €
6) İmamlı’da 8.400 m2 avakado bahçesi 3.500.000 TL
7) Demirtaş’da 450 m2 arsa 1.750.000 TL
8) Güzelbağ’da yayla için imarlı arsa 800 m2 52.000 €

SATILIK ARSALAR

Not: Her bölgede arsa ve dairelerimiz mevcuttur. Alınır – Satılır

Saray Mah. Cangal sokak tansaş doğusu 
Yurdakul apart.no:2

Tel: 519 49 90 Gsm: 0532 242 47 70

SATILIK DAİRELER

SATILIK DÜKKANLAR

KONAK HAN EMLAK

e-mail: konakhanemlakalanya@hotmail.com

www.konakhanemlak.com

30.YILLIK GÜVENIN ADRESİ...
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ELEMAN ELEMAN ELEMAN SATILIK

KİRALIK

SATILIK

BİZİMLE ÇALIŞMAK 
İSTER MİSİNİZ?

Bay/bayan lise mezunu 
yeni ekip arkadaşları arıyoruz.

82 SALI PAZARI

Gsm: 0533 155 01 37
ELEMAN
Turizm sektöründe çalıştırılmak
üzere şoför aranmaktadır.
Gsm: 0 544 884 03 07

ELEMAN
İşletmekte olduğumuz 
Orta Okul Kız Yurduna PDR
mezunu eleman alınacaktır.
İletişim : Mustafa Uslu        
Gsm: 0 (543) 572 72 30

ELEMAN
Dinek mevkinde bulunan
SHELL ve PETROL OFİSİ 
benzin istasyonlarımıza 8 saat
vardiyalı çalışacak, akaryakıt
dolum görevlisi arıyoruz. 
25.000 TL MAAŞ + YEMEK 
+ SİGORTA
İLETİŞİM: 0533 309 93 73

ELEMAN
Umut Çamaşır Yıkama 
Fabrikası Bünyesinde 
çalıştırılacak E sınıfı ehliyet
sahibi şoför alımı yapılacak.
Başvurunun bizzat ya da 
telefon ile yapılması 
gerekmektedir
Gsm: 0536 747 12 02

ELEMAN
Restoranımızda çalışacak 
ön muhasebe personeli 
alınacaktır. Görüşmeler 
yüzyüze yapılacaktır
Gsm: 0536 619 27 70

ELEMAN
Metal işlerinde kaynakçı
aranmaktadır.
Gsm: 0551 674 41 35

ELEMAN
Mahmutlar’da sitemizde
görevlendirilmek üzere kapıcı
aranmaktadır. Müracaatların
şahsen yapılması rica olunur.
Adres: Güllerpınarı Mah. Asım
Tokuş Cad. Kalan Sk. No:21/A
Tel: 0242 511 77 48

ELEMAN
Adalya Kuyum’da çalışacak
tecrübeli satış elemanı 
aranmaktadır.
Adres: 25 mt. yol Havuzbaşı
Apt. No:34
Tel: 0242 511 11 11

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi

yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

KATLANIR CAM

ZİP PERDE

BİOCLİMATİC

İMALAT VE MONTAJ 
İŞLERİ YAPILIR

 Alüminyum doğrama
 Cam cephe
 Plastik Doğrama
 Kompozit
 Kaynak işleri
imalat ve montajlarınız
yapılır.
Yevmiye veya götürü olarak

Gsm: 0530 785 42 52

Kargıcak Mahallesi'nde 
1+1, 2. kat, sıfır daire, eşyasız, 

full aktiviteli, 
13.500 TL

Obagöl'de 2+1, 105 metrekare,
denize 250 metre, full eşyalı,

havuz, asansör, kamelya, kapalı
otopark, 1. kat, 1 banyo, 2 WC

90.000 Euro
----------------------------------------------

Alanya Adliyesi'ne 300 mt.
mesafede 1+1 ve 2+1 

satılık ofisler

•BAHADIR KONI
•TUNCERLER CONSTRUCTION

Gsm: 0532 113 19 44

Fizik Tedavi Danışmanlık
Hizmetlerimiz

ORTOPEDİK REHABİLİTASYON 
-Bel Boyun Kalça ve Diz ağrıları
-Spor Yaralanmaları
-Tetik Parmak
-El Rehabilitasyonu
-Lenf Drenajı 
-Kinesio tape ( kinezyolojik
bantlama)

NÖROLOJİK REHABİLİTASYON 
-MS , Parkinson, Hemipleji  

Not; evde sağlık hizmetleri
(Fizyoterapi) imkanı 
sunulmaktadır. 

KADIN SAĞLIĞI
-Lenfödem
-Üriner İnkontinans (İdrar
kaçırma)
-Fekal İnkontinans (Dışkı
kaçırma) 
-Prolapsus (organ sarkması)
-Pelvik Bölge Ağrısı
-Vajinismus
-Ağrılı Adet Döngüsü
-Klinik Pilates 

FİZİK TEDAVİ & 
REHABİLİTASYON MERKEZİ

FZT. EMİNE NACAR

Gsm : 0532 499 67 46 
0546 787 49 86

SATILIK
Alanya'nın hacikerimler 
Mahallesi'nde 440 metrekare 
olan köy yerleşim yeri içerisinde kon-
umu manzara mükemmel olan du-
varı hafriyatı yapılmış elektrikrigi
suyu olan yola sıfır yerimiz satılıktır 
İster villa yap ister bungolav yap tek
kuruş masrafı yok.

Gsm: 0539 781 13 14

SATILIK
ÜZÜMLÜ KÖYÜNDE 
1 DÖNÜM TARLA.

Baraj manzaralı. Köy yerleşim yeri
içerisinde. Emsallerinden oldukça
uygun. Gazete özel bu ayki 
net fiyatımız 1.550.000 TL
Araç takası olur.

Gsm: 0 535 876 18 82

SATILIK
Mahmutseydide sahibinden 

satılık 2.448 m2 arsa 
Gsm: 0532 388 27 07

Sahibinden satılık 
2004 model sonu 
2005 görünümlü 

2004 model vize akü ve
bakımları yeni yapılmış 
27 kişilik ısuzu otobüs 

Fiyat: 285.000 TL
Gsm: 0533 779 31 76
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ALANYA GRUP EMLAK - ALÝ ÖZSOY
Adres: OBA MAH. ESKİGAZİPAŞA CAD. 42/Z2 

KOÇTAŞ  CİVARI OBA TAHTAKALE  MARKET KARŞISI
GSM/WatsApp:  +90 532 426 68 24    

1) Hasbahçe’de 980 m2, %25 - 3 kat imarlı

2) Küçükhasbahçe’de 1038 m2, %20 - 2 kat imarlı

1) Mahmutseydi’de 625 m2 deniz manzaralı 1.750.000 TL

2) Bektaş’ta 1000 m2, %20 - 2 kat imarlı

3) Çıplaklı’da 686 m2, %20 - 5 kat imarlı

4) Yenice’de 4179 m2 müstakil tapulu, deniz manzaralı tarla 4.000.000 TL

5) Mahmutseydi’de 866 m2 müstakil tapulu 2.500.000 TL

1) Kızparpınarı Mahallesi dükkan üstü 2+1 güney doğu cephe 2.800.000 TL
2) Çıplaklı’da 2+1, ayrı mutfak, sıfır, havuzlu, 2.kat 4.200.000 TL
3) Hasbahçe, Hasan Çolak Lisesi civarı 4+1, dubleks, güney cephe 9.500.000 TL
4) Cuma Pazarı civarı 22 m2 dükkan 4.250.000 TL
5) Mahmutseydi’de 270 m2 arsa içinde 3 katlı tribleks ev 4.000.000 TL

KÝRALIK DAÝRELER
1) Cuma Pazarı civarı dükkan üstü 1+1 ofis 15.000 TL
2) Hacet yayla Yolu kavşağı civarı 2+1, asansörlü 18.000 TL
3) Cuma Pazarı civarı dükkan üstü 2+1 15.000 TL

SATILIK ARSALAR

KAT KARÞILIÐI ARSALAR

Daire-Villa-Arsa-Dükkan-Otel-Alım Satım & Danışmanlık

Şekerhane Mah.Cuma Pazarı Şanlı Apt.No:13/E
Tel & Fax: 0242 513 71 77                   ALANYA

GOLD YAPI EMLAK
İNŞAAT OFİSİ - IMMOBILIEN

goldyapiemlak@gmail.com  -  hasanalituncer@hotmail.com

Hasan Ali TUNCER
0532 409 54 11

Bilal ETYEMEZ
0537 596 55 15

Gayrimenkulleriniz değerinde alınır-satılır

Hasbahçe - Cikcilli - Kestel’de kat karşılığı arsalar

ALANYA BÖLGESİNDE HER TÜRLÜ 
GAYRİMENKUL DEĞERİNDE 

ALINIR, SATILILIR VE KİRALANIR.
***

HAZIR MÜŞTERİLERİMİZ İÇİN
SATILIK KİRALIK GAYRİMENKULLER

ARANMAKTADIR. 

SATILIK DAÝRELER
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SÜ PER LİG PU AN DU RU MU
TA KIM LAR O G B M A Y  P
1.Galatasaray 32 26 5 1 82 31 83
2.Fenerbahçe 32 23 6 3 80 32 75
3.Samsunspor 33 17 6 10 50 38 57
4.Beşiktaş 32 15 10 7 49 32 55
5.Başakşehir 32 15 6 11 54 45 51
6.Eyüpspor 33 14 8 11 49 41 50
7.Trabzonspor 32 12 10 10 53 40 46
8.Göztepe 32 12 19 19 53 40 46
9.Konyaspor 33 12 7 14 41 45 43
10.Kasımpaşa 32 10 13 10 52 56 43
11.Antalyaspor 32 12 7 13 35 55 43
12.Gaziantep FK 32 12 6 14 41 45 42
13.Kayserispor 32 10 11 11 40 50 41
14.Ç.Rizespor 32 12 4 16 38 50 40
15.Alanyaspor 32 9 8 15 37 48 35
16.Sivasspor 33 9 7 17 44 57 34
17.Bodrumspor 32 9 7 16 24 37 34 
18.Hatayspor 32 4 7 21 35 66 19 
19.Adana Demir 32 2 4 26 28 79 -2
(Adana Demirspor'un -12 puan cezası bulunuyor) 

(Lig'de 4 takım küme düşüyor)

TRENDYOL SÜPER LİG 35. HAFTA
09 Mayıs Cuma
Başakşehir 20:00 Fenerbahçe
Gaziantep FK 20:00 Alanyaspor
10 Mayıs Cumartesi
Konyaspor 16:00 Ç.Rizespor
Eyüpspor 16:00 Kasımpaşa
Trabzonspor 19:00 Galatasaray
11 Mayıs Pazar
Sivasspor 11:00 Bodrumspor
Beşiktaş 19:00 Adana Demir
Göztepe 19:00 Hatayspor
12 Mayıs Pazartesi
Kaysrispor 20:00 Antalyaspor
Samsunspor 00:00 BAY   

ŞAMPİYONLUK YOLUNDA 
KALAN MAÇLAR

GALATASARAY (83)

Trabzonspor - Galatasaray
Galatasaray - Kayserispor

Göztepe - Galatasaray
Galatasaray - Başakşehir

FENERBAHÇE (75)

Başakşehir - Fenerbahçe
Fenerbahçe - Eyüpspor
Hatayspor - Fenerbahçe
Fenerbahçe - Konyaspor

Türkiye Futbol Federasyo-
nu (TFF) Trendyol Süper
Lig'in 36. haftasında oy-

nanacak maçların gün ve saat-
lerini açıkladı. Ligde son 3
maçtan biri olan 36'ncı hafta
müsabakalarında küme düş-
mesi kesinleşen Adana De-

mirspor ile Atakaş Hatayspor arasında oynana-
cak maç hariç diğer bütün karşılaşmalar pazar
günü ve aynı saatte (19:00) oynanacak. 

TFF'nin 36. haftanın maç programıyla ilgili
yaptığı açıklamasında: 
"Trendyol Süper Lig Şamil Ekinci Sezonu'nda 36.
hafta müsabakalarına ilişkin program açıklan-
mıştır. Daha önceki sezonlarda olduğu gibi ligin
son 3 haftasında birbirini ilgilendiren maçlar aynı
gün ve saatlerde oynatılacaktır." denildi.  

TRENDYOL SÜPER LİG 36. HAFTA
17 Mayıs Cumartesi
Adana Demir 19:00 Hatayspor
18 Mayıs Pazar
Samsunspor 19:00 Sivasspor
Bodrumspor 19:00 Trabzonspor
Galatasaray 19:00 Kayserispor
Fenerbahçe 19:00 Eyüpspor
Alanyaspor 19:00 Beşiktaş
Antalyaspor 19:00 Gaziantep FK
Ç.Rizespor 19:00 Göztepe
Kasımpaşa 19:00 Başakşehir
Koyaspor 00:00 BAY

SÜPER LİG'DE ÜÇ TAKIM KÜME DÜŞME KABUSLARI GÖRÜYOR 

Corendon Alanyaspor'un da aralarında yer aldığı dört takım ligin dibinde küme düşmemek için savaşıyor. 

Trendyol Süper Lig'in 2024-2025 sezonunda
son dört maç kaldı. Geride kalan 34 hafta-
da önce Adana Demirspor'un ardından

Atakaş Hatayspor'un küme düşmesi kesinleşirken
küme düşecek diğer iki takımın hangi kulüpler
olacağı ise merak ediliyor. Küme düşecek diğer iki
ekip için üç takım aday konumunda bulunuyor.
34'er puana sahip Sivasspor ile Bodrumspo ve 35
puana sahip Alanyaspor. Bu üç takımdan sadece
birisi lige tutunabilecek.

ALANYASPOR

Süper Lig'de ilk defa son dört haf-
taya bu kadar sıkıntılı giren Co-
rendon Alanyaspor, son haf-
taya kalmadan ligde almayı ga-
rantilemek istiyor. Turuncu ye-
şilli takımda camia kenetmiş

ve kalan dört maçı final karş-
laşmaları olarak görüyor. 

BODRUMSPOR

Alanyaspor'un bir puan erişin-
de olmasına rağmen kalan haf-
talarda en fazla puanı toplaya-
rak ik kez mücadele ettiği Sü-
per Lig'de kalmak isteyen Bod-
rumspor'u en zor sınavı, bu

hafta yine kümede kalma mü-
cadelesi veren Sivasspor deplas-

manında verecek. 

SİVASSPOR

Sivasspor, kümede alma müca-
delesi veren 3 takım artasında
en zor durumda bulunan ekip.
Alanyaspor'un bir puan gerisin-
de bulunan Sivasspor, kalan
dört haftadan birini de maç
yapmadan (BAY) geçecek. Si-
vaspor'u ayakta tutacak olan ise
bu hafta oynayacağı Bodrums-

por maç, Sivas, evinde Bodum'a
yenildiği takdirde lige alması mucizelere

kalacak. Bu yüzden Sivaspor, pazar günü ne yapıpğ
edip Borumspor'u yenmek zorunda. Sivas - Bodrum
maçınn berabere tamamlanası ise tamamen Alan-
yaspor'un işine yarayacak.   Ercan YILDIRIM

KÜME DÜŞME HATTINDAKALAN MAÇLAR
SİVASSPOR (34)Sivasspor - BodrumsporSamsunspor - Sivasspor Sivasspor - BAYAlanyaspor - Sivasspor 

BODRUMSPOR (34)Sivasspor - BodrumsporBodrumspor - TrabzonsporKayserispor - BodrumsporBodrumspor - Beşiktaş
ALANYASPOR(34)Gaziantep FK - AlanyasporAlanyaspor - BeşiktaşKonyaspor - AlanyasporAlanyaspor - Sivasspor

Corendon Alanyaspor, Bodrumspor ve Sivaspor ile ligde kalma savaşı veriyor

SÜPER LİG'DE
MAÇLAR AYNI

SAATTE ONANACAK
Trendyol Süper Lig'in 36. hafta maç-
ları aynı gün ve aynı saatte oynanacak.
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